



ALGOTHERM
cosmétique marine



HOTEL LINE



Beneath the ocean's riches lies our source of inspiration
我们产品的灵感源自于深海所蕴藏财富。

HIGH LEVEL EXPERTISE

Over 50 years of Algotherapy expertise

Algotherm is a French marine cosmetics brand that has acquired exclusive and exceptional algotherapy, thalassotherapy and spa expertise. Algotherm is part of the Bateau Group benefiting from the scientific competence that only a French pharmaceutical company that has been operating for over a century (Laboratoires Gilbert) can provide.

专注于海藻疗法逾50载

法国海洋化妆品品牌Algotherm掌握了独一无二的海藻疗法，海水治疗法和水疗核心技术。透过与Bateau Group合作，Algotherm具备了Gilbert制药实验室的百年科技实力。

INNOVATION

High power of innovation

Our research laboratory is a centre for high level expertise and draws its inspiration from the heart of the ocean detecting active ingredients and molecules which meet the needs of our skin and body. This marine wealth is at the heart of our formulae and know-how: Algotherapy.

突破性创新

我们的研究实验室拥有极高的专业水准，掌握全新的海洋创新科技，并潜心寻找迎合肌肤和身体需要的活性分子。深海的财富就蕴藏在我们的产品配方中：海藻疗法。

NATURAL INSPIRATION

Chondrus crispus, a gifted plant at the heart of our treatments

Each algal species is characterised by a specific composition of bio-active molecules: vitamins, trace elements, minerals, antioxidants, proteins, amino acids and essential fatty acids (Omega 3, 6 and 9). This invaluable bio-diversity is the foundation of our Marine Cosmetics: Algotherapy. We use the vital properties of algae to treat your skin and body.

Chondrus Crispus is very rich in fatty acids and was selected by our research and development laboratory for its moisturising and anti-aging properties. It is also rich in amino acids, which are essential for skin elasticity.

角叉菜功效显著，是我们的核心产品

每种海藻均含有独特的活性成份：维他命，微量元素，矿物质，抗氧化物，蛋白质，氨基酸及人体所需的脂肪酸（omega3,6及9）。我们的海洋化妆品系列以丰富的生物多样性推出又一皇牌之作：海藻疗法。

我们的研发实验室选取的角叉菜富含脂肪酸，具有保湿和抗氧化作用，同时蕴含能恢复肌肤弹性的核心元素：氨基酸。

COSMETICS

Inspired by the ocean, Algotherm guest amenities are enriched with active marine principles (Chondrus Crispus seaweed extracts).

灵感源自于海洋，Algotherm酒店用品系列集合了深海元素：角叉菜海藻精华。



COLOURING AGENTS FREE, PARABEN FREE & PHENOXYETHANOL FREE FORMULATIONS
不含染色剂，防腐剂。

1



1 Tubes / 软管

33 ml / 1.12 fl.oz.
Shower gel / 沐浴露
Shampoo / 洗发液
All over shampoo / 洗发沐浴二合一
Conditioner / 护发素
Body cream / 润肤露

15 ml / 0.5 fl.oz.
Reviving source mask / 活力滋养面膜

2 Soaps / 香皂

25 g / 0.88 oz.
Gentle soap / 温和香皂

45 g / 1.58 oz.
Exfoliating soap / 去角质香皂

2



3 Tray / 用品盘



220 x 62 mm
Biodegradable tray made in CBP
(Corn Biodegradable Product)

可降解材料用品盘，采用CBP材料制造
(可降解玉米制品)



4



4 Ecopump

300 ml / 10.14 fl.oz.
ECOLABEL CERTIFIED / 生态环保认证标签

Liquid soap / 皂液
All over shampoo / 洗发沐浴二合一

5



5 Wall brackets / 挂墙支架

In brass or recyclable ABS plastic. Can be fixed with 2 screws or double sided tape.

黄铜或可回收ABS材料制成；可使用2个螺丝或胶带固定。



Algotherrm strives to respect the environment and the marine ecosystem
Algotherrm致力于环保及保护海洋生态环境。



Stand-up sleeves / 立式盒子

Shower cap / 浴帽
Vanity set / 护理套
Sewing kit / 针线包
Shoe mitt / 擦鞋布
Paper tissues / 纸巾

Cardboard boxes / 盒子

Dental set / 牙具
Shaving set / 剃鬚套裝
Manicure set / 修甲套裝
Comb / 梳子



ACCESSORIES ARE PACKED IN RECYCLED CARDBOARD
配套用品均使用可回收纸盒包装

www.algothem.fr

